
Rem op dc's: goed idee of niet?
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De Tweede Kamer wil een rem zetten op nieuwe, grootschalige distributiecentra in Nederland. Is dat
verstandig beleid en waar moeten al die webwinkelbestellingen dan worden opgeslagen? We vroegen het aan
Cees-Jan Pen, lector Ondernemende Regio bij Fontys Hogescholen.

Amnon Vogel
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